
Geachte leden van de commissie Ontwikkeling,  

De gemeente Haarlem heeft zich ten doel gesteld om 600 woningen te bouwen aan twee bebouwde 
straten van Haarlem Noord, namelijk aan de Orionweg en aan de Planetenlaan.  
 
Iedereen heeft begrip voor woningbouw in Haarlem, maar dit grote aantal van 600 woningen is 
bijzonder ingrijpend en heeft een enorme impact op het karakter, de mobiliteit, de leefruimte en de 
veiligheid van de wijk.  
 
Honderden wijkbewoners hebben tijdens de (deels door Vomar Hoorne Vastgoed georganiseerde) 
participatie, bezwaar gemaakt tegen dit veel te grote aantal woningen, maar dit is volkomen 
genegeerd door het ontwerpteam van de gemeente. Het absurde aantal bleek onbespreekbaar, 
waardoor de ontwikkelvisie veel draagvlak heeft verloren. 
 
Het verkeer en het parkeren aan de drukke Planetenlaan, is nu al vaak levensgevaarlijk rondom de 
vier scholen, drie kinderopvangcentra, sportvelden, bibliotheek, supermarkt en zwembad, (Allemaal 
wijk overstijgende faciliteiten, die veel verkeerbewegingen veroorzaken). Maar in de hele 
conceptvisie is nog geen begin van een oplossing beschreven.  
 
Terwijl Haarlem als geheel al een enorm verkeers- en mobiliteitsprobleem heeft en de gemeente (bij 
alweer Hoorne Vastgoed!) toestaat dat bij sociale woningbouw, waar deze wijk 50% van krijgt, 
parkeerplaatsen verdwijnen.  
 
Om het verkeer nog intensiever te maken, gaat de visie uit van nog een extra supermarkt (van, u 
raadt het al,  Vomar Hoorne Vastgoed!). Een supermarkt die niemand wil in de wijk en bovendien op 
200 meter afstand komt van een bestaande Deka supermarkt. “Noodzakelijk”, vindt het 
ontwerpteam, “want supermarkten moeten beter verdeeld over de stad.” 200 meter (!) van de 
Dekamarkt, begrijpt u dit argument? Of werkt dit ontwerpteam soms voor Hoorne Vastgoed BV? 
 
En in de concept ontwikkelvisie zijn alvast ongevraagd de bestaande parkeerplaatsen van de 
bewoners aan de planetenlaan geschrapt. Want zo doe je dat kennelijk als ontwerpteam, als je de 
wijk een groene uitstraling wil geven.  
 
Technisch zijn 600 woningen haalbaar, wordt gezegd. Maar creatieve techneuten kunnen ook laten 
zien dat 900 woningen haalbaar is, en zelfs 1200 of 3000 woningen. Het grote aantal wordt namelijk 
opgelost met hoogbouw, vanuit het onzalige idee van de ‘verdichte’ stad, waar woningen en 
gezinnen, net als bij de Krimtoren, precies langs erfgrenzen worden gestapeld en woningbouw bij 
alles voorrang heeft op mobiliteit, parkeren en schaarse leefruimte. 
 
Als betrokken Haarlemmer maak ik mij grote zorgen over dit overhaaste proces waar snelheid en 
scoringsdrang het lijken te winnen van kwaliteit, leefruimte en zorgvuldigheid. 
  
600 nieuwe woningen toevoegen aan twee verkeer intensieve bebouwde straten met veel wijk 
overstijgende functies, vinden wijkbewoners absurd. Ik vraag de commissie om dit bezwaar serieus 
te nemen en het aantal woningen tenminste te halveren. Daarnaast vraag ik de commissie om de 
start van het zienswijzetraject uit te stellen, en het ontwerpteam Orionzone te vragen om met een 
kwalitatief betere en door de wijkbewoners gedragen conceptvisie te komen.   
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
 
Wim de Groot 
Haarlem, 20 juni 2019 


